
    Zápisnica 

Zo zasadnutia finančnej komisie pri MsZ v Michalovciach zo dňa 7. decembra 2022 

Miesto konania : zasadačka MsR na MsÚ v Michalovciach , 14.30 hod. 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program rokovania : 

1.    Otvorenie 
2.    Štatút finančnej komisie 
3.    Schválenie podpredsedu Finančnej komisie MsZ v Michalovciach 
4.    Návrh rozpočtu TaZS mesta Michalovce 
5.    Návrh rozpočtu MsKS mesta Michalovce  
6.    Návrh viacročného rozpočtu mesta Michalovce na roky 2023-2025 
7.    Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Michalovce o miestnom poplatku za 
      komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

8.    Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Michalovce o dani z nehnuteľností, dani za 
      psa, dani za ubytovanie, dani za predajné automaty a dani za nevýherné hracie prístroje. 

9. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Michalovce o určení príspevku od zákonného 
zástupcu dieťaťa/žiaka a dospelých na čiastočnú úhradu výdavkov v materských školách, 
v základnej umeleckej škole, v školských kluboch detí, v centrách voľného času pri základných 
školách a v školských jedálňach pri MŠ a pri ZŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Michalovce 

10. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Michalovce o rozsahu poskytovania sociálnych 
služieb, o spôsobe a výške úhrad za sociálne služby v meste Michalovce 

11. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Michalovce o rozsahu poskytovania pobytových 
sociálnych služieb s odkázanosťou, o spôsobe a výške úhrad za tieto sociálne služby v meste 
Michalovce 

12. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Michalovce, ktorým sa upravuje VZN Mesta 
Michalovce č.164/2014 o podmienkach prenájmu stanovíšť TAXI v meste Michalovce 

13. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Michalovce o určení výšky dotácie na prevádzku 
a mzdy na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Michalovce 
na rok 2023 

14. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Michalovce o dani za užívanie verejného 
priestranstva v meste Michalovce 

15.  Plán rokovaní Finančnej komisie MsZ v Michalovciach na I. polrok   
16. Rôzne 
 

K bodu 1: Otvorenie 

Zasadnutie otvoril a viedol predseda finančnej komisie Ing. Jozef Sokologorský, prítomných 
oboznámil s programom zasadnutia. 

K bodu 2: Štatút finančnej komisie 

Predseda finančnej komisie Ing. Jozef Sokologorský odprezentoval návrh štatútu FK na obdobie         
2022-2026. Členovia FK štatút FK pri MsZ v Michalovciach zobrali na vedomie a odporučili ho 
mestskému zastupiteľstvu schváliť bez výhrad. 

Hlasovanie:  za: 6 členov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0  

K bodu 3: Schválenie podpredsedu Finančnej komisie pri MsZ v Michalovciach 



Predseda finančnej komisie Ing. Jozef Sokologorský navrhol Doc. Ing. Michala Stričíka, PhD. za 
podpredsedu FK. Členovia FK vyjadrili súhlas s návrhom. 

Podpredsedom FK sa stal Doc. Ing. Michal Stričík, PhD. 

Hlasovanie:  za: 6 členov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0  

K bodu 4: Návrh rozpočtu TaZS mesta Michalovce 

Návrh rozpočtu TaZS mesta Michalovce na roky 2023-2025 predniesla PhDr. Dagmar Líblová, so 

zameraním na príjmovú a výdavkovú časť. 

Doc. Ing. Michal Stričík, PhD.                                                                                                                           

Kedy mesto začne zber biologicky rozložiteľného odpadu, v akom štádiu je jeho realizácia?                                

PhDr. Dagmar Líblová                                                                                                                                                    

Vzhľadom na oneskorené schválenie projektu MŽP SR, proces je v súčasnosti v rámci jedenástich časti 

zákazky projektu  v dvanástej časti zákazky VO nebolo zatiaľ ukončené. Mesto plánuje v čo 

najkratšom možnom termíne začať zber biologicky rozložiteľného kuchynského odpadu. 

Doc. Ing. Michal Stričík, PhD                                                                                                                                                                           

V súvislosti s predpokladaným poklesom príjmov z podnikateľskej činnosti o 45 390 EUR, 

zdôrazňujem nutnosť hľadania zdrojov na zvýšenie daných príjmov. Je potrebné verejne sprístupniť 

ponuku služieb poskytovaných TaZS občanom, vrátane cien, vo forme oznamov. Súčasne od 1.1.2023 

navrhujem zverejňovať na stránke mesta úmrtia.                                                                                 

V oblasti verejného osvetlenia v súvislosti s údržbou a opravami svetelných zdrojov navrhujem 

pripraviť informáciu komu sa platí celá elektrina, v akej výške.                                                                           

PhDr. Dagmar Líblová                                                                                                                                 

V priebehu roka 2023 bude požiadavka súvisiaca so sprístupnením ponuky služieb poskytovaných 

TaZS občanom riešená .                                                                                                                                                           

Údržbu a opravy svetelných zdrojov realizujú TaZS v rámci podn. činnosti za úplatu na základe 

mesačnej fakturácie  FIN MOS. Výdavky za spotrebu elektrickej energie sú hradené z bežného 

transferu.                                                                                                                                                                   

Ing. Miloš Tkáč                                                                                                                                             

V súvislosti s cenami elektrických energií s osvetlením ulíc, navrhujem uprednostniť LED svietidlá 

s postupnou výmenou.                                                                                                                                        

Doc. Ing. Michal Stričík, PhD                                                                                                                                  

Súhlasím s požiadavkou na nutnosť úspory LED svietidlami v rámci úsporných opatrení.                        

PhDr. Dagmar Líblová                                                                                                                                              

Postupná výmena svietidiel bude predmetom rokovaní na úrovni vedenia TaZS. 

Hlasovanie:  za: 6 členov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0  

 

K bodu 5: Návrh rozpočtu MsKs mesta Michalovce 

Návrh rozpočtu MsKs mesta Michalovce predniesla Bc. Mária Harvilčáková, so zameraním na 

príjmovú a výdavkovú časť rozpočtu. 

Mgr. Miloš Tkáč                                                                                                                                                    

V súvislosti s cenami nájomného sa dotazujem,  aký je stav obsadenosti ambulancií, či došlo 

k zvýšeniu cien nájomného.                                                                                                                                         

Bc. Mária Harvičáková, ekonómka MsKS                                                                                                                                



V danom období je neobsadených 8 ambulantných priestorov.                                                                                                                             

Navýšenie zálohových platieb bolo uskutočnené ešte v 1/2021 dodatkami, nájomné za jednotlivé 

priestory špecifikuje VZN prijaté mestom. 

Doc. Ing. Michal Stričík, PhD                                                                                                                           

Nakoľko najvýznamnejšia položka súvisiaca s prevádzkou budov MsKS je položka 632 – energie, voda, 

plyn, teplo, bolo by vhodné predmetnú  položku rozpísať konkrétne.  Komu platí MsKS za energie? 

Bc. Mária Harvičáková, ekonómka MsKS                                                                                                               

MsKS má analyticky rozčlenené jednotlivé položky za energie, ktoré budú  uvádzané aj v správach 

podľa jednotlivých položiek.                                                                                                                   

Dodávateľom elekt. energie za spravované budovy  je VSE a FIN MOS.                                                        

Budova Zlatý Býk – dodávateľ energie je FIN MOS, zmluva na cenu za elektrinu platí do 31.12.2023.                                                                                                                                                       

Budova polikliniky a MsKS – dodávateľ energie je VSE.  31.12.2022 končí zmluva o cene, zmluva 

o dodávke ostáva naďalej v platnosti. 

Doc. Ing. Michal Stričík, PhD                                                                                                                                          

Výdavky za položku 637 sú naplánované vo výške 242 300 EUR, položka je rozpísaná len slovne, bolo 

by vhodné rozpis uviesť v jednotlivých sumách.                                                                                                  

V súvislosti s príjmom z predaja lístkov mám dotaz aké sú povinné odvody zo vstupného.                   

Bc. Mária Harvičáková, ekonómka MsKS                                                                                                          

MsKS vedie  analyticky položkovite rozčlenené jednotlivé položky za služby vo svojej evidencii 

výdavkov.                                                                                                                                                                         

Z ceny vstupného sa odvádza  70%  distribučnej spoločnosti vrátane povinných  zákonných odvodov 

(SOZA, AVF ) a 30% je príjem MsKS 

Mgr. Miloš Tkáč                                                                                                                                                        
Vplyv záväzkových vzťahov na činnosť spoločnosti, aktualizácia cien na m2, aký je príjem z polikliniky 
Bc. Mária Harvičáková, ekonómka MsKS                                                                                                      
Nájomné za m2 stanovuje VZN, príjem z prenájmu polikliniky je naplánovaný v príjmovej položke 210, 
ktorá zahŕňa okrem dlhodobého prenájmu aj príjmy za krátkodobý prenájom v budove MsKS.  

Hlasovanie:  za: 6 členov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0                                                                                                         

K bodu 6: Návrh viacročného rozpočtu mesta Michalovce na roky 2023 – 2025 

Ing. Oľga Bereznaninová predniesla návrh rozpočtu mesta Michalovce na roky 2023 – 2025, 

s analýzou príjmovej a výdavkovej časti, so zameraním na investičnú oblasť. 

Mgr. Miloš Tkáč                                                                                                                                                  

V súvislosti s mostom Stráňany ma zaujíma aká je kalkulácia, cena z VO a v ktorej časti procesu sa 

investícia nachádza.                                                                                                                                            

Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výstavby MsÚ                                                                                       

Investícia je v procese vybavovania stavebného povolenia, mesto plánuje začať rekonštrukciu mosta 

Stráňany v II. polroku 2023, cena momentálne zodpovedá cene  z projektovej dokumentácie. 

Doc. Ing. Michal Stričík, PhD                                                                                                                               

Ako bude riešená uzávierka mosta?                                                                                                                 

Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výstavby MsÚ                                                                                      

Z dôvodu rozsiahlych búracích prác, pričom podložia a stĺpy ostávajú zachované, bude uskutočnená 

úplná uzávierka mosta. 



Mgr. Miloš Tkáč                                                                                                                                                     

V súvislosti s uložením odpadu aká je rozpracovanosť skládky Žabany ?                                                         

Kedy sa plánuje ukončenie plavárne ?                                                                                                                      

Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výstavby MsÚ                                                                                              

V súčasnosti prebieha proces povoľovania stavby, ktoré vydáva Slovenská inšpekcia ŽP, realizácia  je 

predpokladaná v máj-jún 2023 po ukončení verejného obstarávania na dodávateľa.                               

Termín dokončenia plavárne je 4/2023. 

Doc. Ing. Michal Stričík, PhD                                                                                                                         

Požadujem nutnosť realizácie  stretnutia zástupcov mesta v súvislosti so spustením procesu 

poskytovania  informácií občanom o úmrtiach , informovanosť o pohrebných službách TaZS na 

stránke mesta vrátane cenníka služieb.                                                                                                          

Mgr. Natália Slaninková, vedúca organizačného odboru                                                                                      

Na základe požiadavky sa uskutoční stretnutie zodpovedných vedúcich za účelom stanovenia 

postupu, samozrejme za účasti predstaviteľov TaZS. Termín stretnutia bude oznámený.                    

Doc. Ing. Michal Stričík, PhD                                                                                                                            

V súvislosti so systémom odpadového hospodárstva s dôrazom na životné prostredie je nutné 

stanoviť ciele, ktoré nie sú v rozpore s EÚ,  vytriedenosť odpadu pod 50 % je nízka, navrhujem 

vykonať analýzu, ako to v skutočnosti je.                                                                                                         

Ing. Jozef Sokologorský, zástupca primátora                                                                                                                

V priebehu roka 2023 bude požiadavka riešená .                                                                                                                                                            

Hlasovanie:  za: 5 členov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 1  

K bodu 7: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Michalovce o miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady                                                                                        

Návrh VZN mesta Michalovce o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

na území mesta Michalovce predniesla JUDr. Jana Megela Moskaľová, vedúca referátu daní a 

poplatkov.                                                                                                                                                                  

V návrhu VZN od 1.1.2023 sú oproti VZN, ktoré bolo účinné od 1.1.2020 navrhované zmeny, kde 

dochádza k zvýšeniu sadzby poplatku za KO na osobu za kalendárny deň z hodnoty 0,099 EUR na 

navrhovanú čiastku 0,135 EUR, dochádza k navýšeniu sadzby poplatku za 1 liter odpadu pri 

množstevnom zbere z hodnoty 0,017 EUR na navrhovanú čiastku 0,022 EUR, upravuje sa veková 

hranica zníženia poplatku z 62 r. na 65 r..                                                                                                                        

Mgr. Marián Sabovčík, Mgr. Miloš Tkáč, Doc. Ing. Michal Stričík, PhD                                                                

Je možné realizovať váženie vytriedeného odpadu a následne prepočítať výšku poplatku? 

Navrhujeme nutnosť vykonávania preventívnych kontrol MsP prípadne vytvoriť enviromentálnu 

hliadku, ktorá bude kontrolovať dodržiavanie pravidiel triedenia odpadu zo strany občanov.           

Mgr. Miloš Tkáč                                                                                                                                                        

V súvislosti s realizáciou III. Etapy skládky Žabany je možnosť zníženia poplatku za TKO ?                             

Ing. Oľga Bereznaninová, vedúca finančného odboru                                                                                                    

Po  ukončení procesov je možnosť uskutočnenia zberu údajov a následného vyhodnotenia.    

  Hlasovanie:  za: 5 členov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 1  

K bodu 8: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Michalovce o dani z nehnuteľností, dani 

za psa, dani za ubytovanie, dani za predajné automaty a dani za nevýherné hracie prístroje.    

Návrh VZN mesta Michalovce o dani z nehnuteľností, dani za psa, dani za ubytovanie, dani za 

predajné automaty a dani za nevýherné hracie prístroje predniesla JUDr. Jana Megela Moskaľová, 



vedúca referátu daní a poplatkov s uvedením konkrétnych zmien oproti pôvodnému VZN, ktoré bolo 

účinné od 1.1.2020.   

Hlasovanie:  za: 5 členov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 1  

                                                                                                                                                                .        

 
K bodu 9: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Michalovce o určení príspevku od 

zákonného zástupcu dieťaťa/žiaka a dospelých na čiastočnú úhradu výdavkov v materských 

školách, v základnej umeleckej škole, v školských kluboch detí, v centrách voľného času pri 

základných školách a v školských jedálňach pri MŠ a pri ZŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Michalovce 

Návrh VZN mesta Michalovce o určení príspevku od zákonného zástupcu dieťaťa/žiaka a dospelých 

na čiastočnú úhradu výdavkov v materských školách, v základnej umeleckej škole, v školských 

kluboch detí, v centrách voľného času pri základných školách a v školských jedálňach pri MŠ a pri ZŠ 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Michalovce predniesol Ing. Alexander Šoth, vedúci odboru 

školstva a športu. 

Hlasovanie:  za: 5 členov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 1  

K bodu 10: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Michalovce o rozsahu poskytovania 

sociálnych služieb, o spôsobe a výške úhrad za sociálne služby v meste Michalovce 

Návrh VZN mesta Michalovce o rozsahu poskytovania sociálnych služieb, o spôsobe a výške úhrad za 
sociálne služby v meste Michalovce predniesol Ing. Ján Jasovský, vedúci odboru sociálnych vecí MsÚ 
 

Mgr. Marián Sabovčík sa ospravedlnil, nakoľko musel odísť. 

Hlasovanie:  za: 5 členov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0   

K bodu 11: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Michalovce o rozsahu poskytovania 

pobytových sociálnych služieb s odkázanosťou, o spôsobe a výške úhrad za tieto sociálne služby 

v meste Michalovce 

Návrh VZN mesta Michalovce o rozsahu poskytovania pobytových sociálnych služieb s odkázanosťou, 
o spôsobe a výške úhrad za tieto sociálne služby v meste Michalovce predniesol Ing. Ján Jasovský, 
vedúci odboru sociálnych vecí MsÚ 
 
Hlasovanie:  za: 5 členov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0   

K bodu 12: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Michalovce, ktorým sa upravuje VZN 

Mesta Michalovce č.164/2014 o podmienkach prenájmu stanovíšť TAXI v meste Michalovce 

Návrh VZN mesta Michalovce ktorým sa upravuje VZN Mesta Michalovce č.164/2014 o podmienkach 
prenájmu stanovíšť TAXI v meste Michalovce predniesla  Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výstavby, 
ŽPaMR MsÚ. 
 
Hlasovanie:  za: 5 členov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0   

K bodu 13: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Michalovce o určení výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Michalovce na rok 2023 



Návrh VZN mesta Michalovce o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa a žiaka škôl 

a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Michalovce na rok 2023 predniesol Ing. 

Alexander Šoth, vedúci odboru školstva a športu. 

Hlasovanie:  za: 5 členov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0   

K bodu 14: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Michalovce o dani za užívanie verejného 

priestranstva v meste Michalovce 

Návrh VZN mesta Michalovce o dani za užívanie verejného priestranstva v meste Michalovce 
predniesla  Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru výstavby, ŽPaMR MsÚ. 
 

Hlasovanie:  za: 5 členov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0   

K bodu 15: Plán rokovaní Finančnej komisie MsZ v Michalovciach na I. polrok   

Ing. Jozef Sokologorský predložil plán rokovaní finančnej komisie na rok 2023 

Hlasovanie:  za: 5 členov, proti: 0, hlasovania sa zdržali: 0   

K bodu 16: Rôzne  

Ing. Jozef Sokologorský, predseda finančnej komisie, záverom konštatoval, že finančná komisia 

prerokovala všetky body programu zasadnutia a v jednotlivých stanoviskách odporučila mestskému 

zastupiteľstvu schváliť návrhy rozpočtov na roky 2023-2025 Mesta Michalovce, TaZS, MsKS a VZN 

mesta Michalovce.  Následne predseda finančnej komisie zasadnutie ukončil.                                                                                                                         

 

Michalovciach 7. decembra 2022 
 
Zapísala: Ing. Jana Pučanová   
 
 
            
                                                 Ing. Jozef Sokologorský 
       predseda finančnej komisie 
 
 
      
 

 


